
Protokół nr 15/20
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 20 maja 2020 r.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00. 

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski
5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Ryszard Kruk – Z-ca Przewodniczącej Komisji
8. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
9. Mirosława Sagun-Lewandowska
10. Piotr Skowroński
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady oraz przywitała wszystkich

uczestniczących w posiedzeniu.
Następnie  przypomniała,  że  radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad   13  maja  2020  r.
oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, że  wniosków nie zgłoszono, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie
przyjęcie porządku obrad.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, 
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, przyjęła nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Raport na temat wyników i przebiegu konkursów stowarzyszeń sportowych w 2020 roku;
- zapoznanie się z pismem rodziców zawodników sztafety 4x100 m w sprawie nagród za wyniki
sportowe.
3.  Przyjęcie  do  wiadomości  informacji  z  4  marca  2020 r.  nt.  realizacji  edukacji  przedszkolnej
w Mieście Słupsku.
4.  Reorganizacja  oraz  dostosowywanie  przedszkoli  prowadzonych  przez  Miasto  Słupsk
do wytycznych rządowych.
5.  Plan  rekrutacji  do  szkół  i  przedszkoli  prowadzonych  przez  Miasto  Słupsk  na  rok  szkolny
2020/2021.
6. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
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7. Sprawy bieżące.

Następnie, Przewodnicząca Komisji przypomniała, że wraz z materiałami  radni otrzymali
protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
W związku z brakiem uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia, które od-
było się 19 lutego 2020 r.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, 
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie przyjęła
ww. protokół.

ad  pkt  2.  Raport  na  temat  wyników  i  przebiegu  konkursów  stowarzyszeń  sportowych
w 2020 roku.

(Raport nt.  wyników i  przebiegu konkursów stowarzyszeń sportowych w 2020 roku z 12 marca
2020 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)

Raport  na  ww.  temat  przedstawił  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  Słupska  ds.  sportu  Rafał
Szymański.
W  dyskusji  udział  wzięli  radni:  Łukasz  Jaworski,  Bożena  Hołowienko,  Tadeusz  Bobrowski,
Małgorzata Lenart, Piotr Skowroński, Kamil Bierka.
Wyjaśnień oraz odpowiedzi na pytania radnych udzielili: Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch,
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. sportu Rafał Szymański.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Marta  Makuch przyjęła  sugestię  radnego  Tadeusza  Bobrowskiego,
aby  od  2021  roku  w  sprawozdaniu  uwzględniać  informację  nt.  udzielonej  pomocy  rzeczowej
wyrażonej kwotowo.

-  zapoznanie  się  z  pismem  rodziców  zawodników  sztafety  4x100  m  w  sprawie  nagród
za wyniki sportowe,
(Pismo Rodziców z 28 lutego 2020 r. stanowi załącznik do sprawy znak: BRM-II.0004.19.2020.)

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. sportu Rafał Szymański wyjaśnił, że w dniu
3 marca 2020 r. odbyło się spotkanie rodziców zawodników z Prezydent Miasta Słupska, na którym
wyjaśniono wszystkie sprawy poruszone w piśmie. Poinformował również, że w uznaniu zasłóg,
młodzi sportowcy otrzymali karnety do Parku Wodnego na kwotę 300 zł.

Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji  (w której  udział  wzięli
radni: Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska),
przez aklamację, przyjęła do wiadomości ww. wyjaśnienia.

ad  pkt  3.  Przyjęcie  do  wiadomości  informacji  z  4  marca  2020  r.  nt.  realizacji  edukacji
przedszkolnej w Mieście Słupsku.

(Pismo  z  4  marca  2020  r.,  znak:  E-VI.4424.30.2020  stanowi  załącznik  nr  4  do  niniejszego
protokołu.)

2



Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku,  przez  aklamację,  przyjęła  do  wiadomości
ww. informację.

ad pkt 4. Reorganizacja oraz dostosowywanie przedszkoli prowadzonych przez Miasto Słupsk
do wytycznych rządowych.

(Pismo z 13 maja 2020 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)

Informację na ww. temat przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
W dyskusji udział wzięli radni: Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski.
Wyjaśnień udzieliły:   Dyrektor Wydziału Edukacji  Anna Sadlak,  Z-ca Prezydenta Miasta Marta
Makuch.

Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku,  przez  aklamację,  przyjęła  do  wiadomości
informację  nt.  reorganizacji  i  dostosowywania  przedszkoli  prowadzonych  przez  Miasto  Słupsk
do wytycznych rządowych.

ad pkt 5.  Plan rekrutacji do szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Słupsk na rok
szkolny 2020/2021.

(Pismo z 13 maja 2020 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)

Informację na ww. temat przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bożena
Hołowienko, Małgorzata Lenart.
Wyjaśnień udzieliły:   Dyrektor Wydziału Edukacji  Anna Sadlak,  Z-ca Prezydenta Miasta Marta
Makuch.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, przez aklamację, przyjęła do wiadomości plan
rekrutacji do szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Słupsk na rok szkolny 2020/2021.  

ad pkt 6. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych  .  

-  opinia dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 18/3),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Edukacji  Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania,  większością głosów
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski

-  opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 16/4),
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Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Edukacji  Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania,  większością głosów
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski

-  opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 18/5),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart, Kazimierz Czyż, Wojciech
Gajewski.
Wyjaśnień udzieliła: Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, przez aklamację,  przyjęła
ww. projekt uchwały do wiadomości.

Jednocześnie Komisja oczekuje na przedstawienie przez Dyrektora Zarządu Infrastruktury
Miejskiej w Słupsku szczegółowych wyjaśnień w sprawie propozycji zwiększenia planu wydatków
w  dziale  600   rozdziale  60016,  na  realizację  zadań  pn.  „Budowa  ulicy  Legionów  Polskich
wraz z przebudową ulicy Zaborowskiej w Słupsku” oraz „Przebudowa linii energetycznej 15kV
ze  zmianą  trasy  w  związku  z  przebudową  ulicy  Chełmońskiego  w  Słupsku”  i  odniesienie  się
do  uwag  radnych  takich  jak:  możliwość  wyegzekwowania  odszkodowania  od  wykonawcy
i  projektanta,  przedłożenie  kosztorysów  zadań,  uzyskanie  opinii  inspektora  nadzoru  odnośnie
inwestycji na ulicy Chełmońskiego.

-  opinia dot.  sprawozdania Prezydenta Miasta Słupska z realizacji  Programu współpracy Miasta
Słupska z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok,

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata Macedońska.
W dyskusji  udział  wzięli  radni:  Kazimierz  Czyż,  Kamil  Bierka,  Łukasz  Jaworski,  Małgorzata
Lenart.
Wyjaśnień udzieliła: Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch.

Komisja Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku  w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (10)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński
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ad pkt 7. Sprawy bieżące.

-  opinia  dot.  wnioskowanych  przez  dyrektorów  szkół  Miasta  Słupska  godzin  dodatkowych
w ramach jst na rok szkolny 2020/2021,

(Pismo  z  7  maja  2020  r.,  znak:  E-V.4424.2.41.2020  stanowi  załącznik  nr  6  do  niniejszego
protokołu.)
Informację  nt.   wnioskowanych  przez  dyrektorów  szkół  Miasta  Słupska  godzin  dodatkowych
w ramach jst na rok szkolny 2020/2021 wraz z autopoprawką uwzględniającą 5 godzin tygodniowo
na „Centrum Kompetencji” w LO II przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

W dyskusji udział wzięli radni: Kazimierz Czyż, Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart, Bożena
Hołowienko, Wojciech Gajewski, Kamil Bierka, Ryszard Kruk.
Wyjaśnień udzieliły:  Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak, Z-ca Prezydenta Marta Makuch.

Komisja Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku  w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. wnioski dyrektorów.
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)

Kamil  Bierka,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk

- informacja nt.  stanu przygotowań placówek oświatowych Miasta Słupska do przeprowadzenia
egzaminu ósmoklasisty oraz egzaminu maturalnego,
(Informacja na ww. temat stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)

Informację   nt.  stanu przygotowań placówek oświatowych Miasta  Słupska  do  przeprowadzenia
egzaminu ósmoklasisty oraz egzaminu maturalnego przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna
Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości ww. informację.

-  uwagi nt. edukacji on-line,
(Informacja na ww. temat stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

Informację przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
W dyskusji udział wzięli radni: Małgorzata Lenart, Bożena Hołowienko.
Wyjaśnień udzieliła:  Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości ww. informację.

- rozpatrzenie pisma z 18 maja 2020 r. w sprawie lekcji online w SP 10,
(e-mail z 18 maja 2020 r. stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)
W  dyskusji  udział  wzięli  radni:  Łukasz  Jaworski,  Bożena  Hołowienko,  Wojciech  Gajewski,
który jako nauczyciel, na podstawie własnych doświadczeń, wyjaśnił Komisji jak wygląda na dzień
dzisiejszy nauka zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Edukacji.
Wyjaśnień udzieliła: Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch.
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Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku:

- po zapoznaniu się z treścią ww. pisma,
-  wysłuchaniu  informacji  Dyrektora  Wydziału  Edukacji  Anny  Sadlak  nt.  edukacji  on-line
w słupskich przedszkolach i szkołach,

- wysłuchaniu stanowiska Dyrektora SP 10 przekazanego za pośrednictwem Dyrektora Wydziału
Edukacji, wg którego zarzuty postawione zostały na podstawie incydentalnych zdarzeń,
przyjęła do wiadomości ww. wyjaśnienia.

Ponadto,  po  wyczerpującej  dyskusji,  zdecydowała  przez  aklamację,  o  przekazaniu  ww.  pisma
wg  kompetencji  Prezydent  Miasta  Słupska  w  celu  udzielenia  odpowiedzi  Zarządowi  SPO
na zawarte w nim pytania i zarzuty, a jej kopii do wiadomości Komisji.

- rozpatrzenie pisma z 18 maja 2020 r. w sprawie zakupu komputerów do szkół,
(e-mail z 18 maja 2020 r. stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)
Dyrektor Wydziału Anna Sadlak wyjaśniła, że procedura zakupu odbyła się zgodnie z wytycznymi
Ministerstwa Edukacji.  Zakupiony wysokiej klasy sprzęt służy różnym szkołom: podstawowym,
ponadpodstawowym, zawodowym, będzie również wykorzystywany do szkoleń nauczycieli. 
W dyskusji udział wzięli radni: Łukasz Jaworski, Kamil Bierka, Małgorzata Lenart.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku:

- po zapoznaniu się z treścią ww. pisma,
- wysłuchaniu informacji Dyrektora Wydziału Edukacji Anny Sadlak,

w  drodze  dyskusji,  przez  aklamację,  wystąpiła  z  wnioskiem  do  Prezydent  Miasta  Słupska
o przekazanie Komisji informacji w zakresie objętym wnioskiem o udzielenie informacji publicznej
oraz odniesienie się  do zarzutów zawartych w piśmie.

Ponadto,  Komisja  przyjęła  do  wiadomości  informację  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku Łukasza Jaworskiego, że ww. pismo będzie przedmiotem
obrad tej Komisji na czerwcowym posiedzeniu.

- ustalenie planu pracy Komisji Edukacji na czerwiec 2020 r.
Nikt z członków Komisji Edukacji nie zgłosił propozycji tematów do omówienia na czerwcowym
posiedzeniu.

Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 12.30.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor WORM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

           Małgorzata Lenart
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